

Protokoll fört vid BK Tullbrons medlemsmöte den 6 dec. 2018 i Boulecenter

Närvarande:

52 st medlemmar enligt närvarolista

Punkt 1 Kommande tävlingar och klubbbyten

Ordförande Bengt-Arne Nelson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.

Han inledde med att klubben tänker ha ett utbyte med Petanque, vilket mötet godkände. Detta kommer att ske efter helgerna och troligtvis på en lördag. Max 45 spelare kan delta. Utbyte med Läjjet ska fortsätta som tidigare och det blir trippelspel. Tidpunkt är ännu inte bestämd.

Deltagare till Luciakul i Halmstad den 12 dec. samåker från hallen kl. 7.30. Lars anmäler deltagare (licens fordras).

Bengt-Arne uppmanade medlemmarna, att som publik lämna företräde till spelare i kaféet vid tävlingar, för att undvika sinkande köer.

Vidare har det framkommit önskemål, om att varje förening, vid begravningsflaggning för en medlem, talar om i kaféet vem det gäller.

Punkt 2 Information om tävlingar 2019

Kurt har tagit fram spelschema för tävlingar 2019 och vilken status som gäller.

Intresserade kan anmäla sig med partner till tävlingskommittén. Två lag är anmälda till Hallandsserien. Det gäller trippel och spelas i Halmstad den 15 juni och i Falkenberg den 8 augusti. SM går i Linköping den 14-20 juli. Tullbron har sökt om att få anordna fyra tävlingar under 2019, med start den 3 feb. V 65 Tullbrons Februariträff, vidare den 22 april Tullbrons Påskträff V 60, därefter Tullbrons Sommarspel V 60 den 19 maj och sist Tullbrons Höstträff V 65 den 22 september. Tävlingskommittén är i stort behov av medhjälpare i alla slags funktioner, så medlemmarna uppmanas enträget att anmäla sig för medhjälp. Varje tävling ger klubben en intäkt på ca kr 5.000:-, ett gott tillskott för olika aktiviteter.

Lars framförde beröm till vår kassör, som utför sitt uppdrag utmärkt.

Punkt 3 Nytt från alliansen

Marianne N. rapporterade från alliansen, att nytt tvättställ ska sättas upp i hallen. Väggarna på herrtoaletten ska kaklas. Många klagar på att luften i hallen är dålig och därför ska på prov trägolvet tvättas en gång per vecka, för att se, om det blir någon bättring. Det blir tyvärr ingen ändring på våra träningstider, men vi disponerar onsdagsförmiddagen som förut. Klubben ska ha hallvärdskap under tio veckor, uppdelat i två omgångar. Alla deltar i båda omgångarna, för att göra det mindre sårbart. Första perioden startar vecka 2, den 7 januari. Marianne N. och Tora gör upp schema för första perioden under närmsta veckan. Påpekades, att hallvärdspärmen med instruktioner är i behov av förnyelse. Vår genväg till hallen, grusvägen, blir inte bättre och riskerar att bli avstängd så småningom.

Punkt 4 Övriga frågor

Bengt-Arne informerade om att Mats Petersson från Varberg skulle vara villig att komma hit och lära ut viktiga kunskaper i boulespelet. Mötet tyckte detta var positivt och klubben ska undersöka, om man kan få bidrag från Sisu för detta. Han vill ha högst 15-20 deltagare och det skulle äga rum fem gånger.

Sten tog upp om att nya medlemmar, som vill delta i seriespelet ska fördelas till ett ledigt lag av tävlingskommittén, men också få framföra eget önskemål.

Leif informerade om, att Ove J. planerar att två stycken digitala bildskärmar ska sättas upp på långväggen i hallen.

Peter tycker att banorna i hallen är svåra, men han fick inte så mycket gehör för detta. Någon enstaka tyckte t.o.m. att de är för lätta.

Många deltagare känner sig osäkra vid lillens utkast, dvs vem som ska flytta den, om den kommit fel på det ena eller andra viset. Kjell, som sakkunnig, förklarade vem som skulle svara för ändring.

Vid fråga från Bengt-Arne hur folk tyckte om klubben, var mötet överens, om att det var bra.

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

.....

Tora Davidsson

.....

Bengt-Arne Nelson